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P R O T O K Ó Ł  Nr XXVI/2017 
z XXVI sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 3 marca 2017 r.  

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice 
  

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański o godz. 10:00 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości 

stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy. 
3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Gminy. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji 

uchwał. 
6. Przedstawienie stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Kraszewice                     
w 2016r.  

7. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2017 rok,  
2) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Mączniki w Gminie 

Kraszewice,  
3) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Renta w Gminie Kraszewice,  

4) zgłoszenia sołectw z Gminy Kraszewice  do programu „Wielkopolska 
Odnowa Wsi 2013-2020”.  

9. Wnioski i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na wnioski. 

11. Zakończenie obrad sesji.   
 
W sprawie porządku obrad nie zgłaszano uwag ani zapytań.                    

W wyniku głosowania porządek został przyjęty przez Radę Gminy.                                 
(za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów). 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy oddał głos członkowi Zarządu 

Powiatu, p. Janowi Puchale, który w imieniu władz powiatu przekazał 
podziękowania p. Arturowi Chowańskiemu, szefowi sztabu WOŚP                        

w Kraszewicach za sprawne przeprowadzenie finału. Sztab w Kraszewicach 
zdobył trzecie miejsce na 6 sztabów na terenie powiatu pod względem ilości 

zebranych środków.  
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Punkt 3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 
Na Sekretarza Obrad XXVI Sesji Rady Gminy wybrany został radny 

Józef Wojtaszek.  
 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że protokół z obrad sesji jest 
zgodny z jej przebiegiem i zawnioskował o przyjęcie protokołu bez 

odczytania.   
 

Ponieważ w sprawie protokołu nie zgłaszano uwag ani zapytań, 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu                                    

z XXV sesji Rady Gminy w dniu 26 stycznia 2017 r. bez odczytania.  
W wyniku jawnego głosowania protokół został przyjęty przez Radę  

(za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 1 głos). 
 

Punkt 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym             
i z realizacji uchwał. 

Wójt Gminy przedłożył Radzie sprawozdanie nt. swojej działalności                       
i z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym, a więc od ostatniej sesji                  
w dniu 26 stycznia 2017 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

W sprawie sprawozdania nie zgłaszano uwag ani zapytań. 
Rada Gminy przyjęła powyższe sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 

 
Punkt 6. Przedstawienie stanu bezpieczeństwa na terenie gminy 

Kraszewice w 2016r. 
  Informację przedstawił Komendant Komisariatu Policji w Grabowie 

nad Prosną, Komisarz Wiesław Kolasiński. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
W sprawie informacji zgłoszono następujące uwagi zapytania: 
Radny Jan Kędzia: 

- zwrócił uwagę, że na sesję powinien przybyć dzielnicowy, p. Dawid Szmaj, 
aby radni i samorządowcy mieli okazję poznać tę osobę i zadać pytania; 

- zwrócił uwagę, że patrole policyjne w czasie żniw nie powinny być 
nadgorliwe w zakresie kontroli sprawności maszyn, czasem z powodu 

uszkodzenia żarówki rolnicy są karani mandatami, jesteśmy gminą rolniczą                 
i należy mieć to na uwadze. 

Komendant Wiesław Kolasiński odp., że w związku z zagrożeniem wirusem  
ptasiej grypy w dniu dzisiejszym dzielnicowy został oddelegowany do                  

m. Biskupice Zabaryczne, gdzie powstało kolejne ognisko tej choroby. 
Policja ma obowiązek sprawowania nadzoru przy gospodarstwie przez całą 

dobę w zakresie wyjść i wejść do posesji, pełniąc posterunek na zmianę. Pan 
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Dawid Szmaj pełni służbę od godz. 6.00, dlatego nie ma możliwości, aby 
uczestniczył w sesji.  

Natomiast, jeżeli chodzi o nadgorliwość policjantów to temat powraca na 
każdym spotkaniu w gminie. Należy jednak pamiętać, że każda sprawa jest 
indywidualna i problem dotyczy prawdopodobnie policjantów ruchu 

drogowego z Ostrzeszowa. Gmina Kraszewice jest objęta zasięgiem dwóch 
dzielnicowych: z Kraszewic i Czajkowa. Ruch drogowy podlega pod 

Ostrzeszów i Komisariat w Grabowie nie ma wpływu na podejmowane w tym 
zakresie działania. Dotychczas nie było indywidualnych skarg na policjantów, 

patrolujących ruch drogowy. 
Radny Jan Kędzia zwrócił uwagę, że użytkownicy drogi powiatowej Grabów 

- Czajków muszą jechać slalomem, aby ominąć ubytki w nawierzchni. 
Przewodniczący Rady Gminy uczęszcza tą trasą codziennie i nie zgłasza 

uwag. Stan drogi jest fatalny. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że faktycznie nawierzchnia jest                

w złym stanie, jednak zgłoszenie należy przekazać do powiatu jako 
właściciela drogi. 

Komendant Wiesław Kolasiński odp., że policja nie odpowiada za stan dróg, 
jednak uwagę można przekazać przy pomocy aplikacji „Mapa zagrożeń ruchu 
drogowego” poprzez zaznaczenie ikony „niewłaściwa struktura drogowa”                  

z podaniem lokalizacji. Policja po sprawdzeniu w terenie wystąpi do zarządcy 
drogi o naprawę.  

Radny Adrian Kruszakin w związku z wydarzeniami w ubiegłym roku na 
terenie m. Głuszyna, gdzie dochodziło do zniszczeń znaków drogowych                   

i obiektów, zgłosił potrzebę zwiększenia patroli policyjnych na tym terenie              
w porze wieczornej i nocnej.   

Komendant Wiesław Kolasiński odp., że osoba, która jest świadkiem takich 
zachowań może zgłosić ten fakt policji anonimowo, bez podawania danych. 

Policja ma obowiązek podjęcia działań również w przypadku odmowy 
podania danych osoby zgłaszającej. Dodał również, że przy dyskotece                   

w Kuźnicy Grabowskiej zawsze stacjonują dwa patrole policji, ponieważ 
dochodzi tam do bójek i aktów wandalizmu przy posesjach sąsiadujących. 
Należy zatem patrolować to miejsce, co ma na celu zapobieganie podobnym 

zachowaniom.  
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na naszym terenie zamieszkuje 

coraz więcej osób z Ukrainy, które przybyły w celach zarobkowych.                      
W związku z tym zachodzi pytanie, czy z ich strony dochodzi do wykroczeń.  

Komendant Wiesław Kolasiński odp., że w ubiegłym roku odnotowano dwa 
przypadki kierowania pojazdem w stanie nietrzeźwości przez 

obcokrajowców, co było połączone z kolizją drogową.  W jednym przypadku 
doszło do kradzieży laptopa i telefonu komórkowego pomiędzy 

pracownikami z Ukrainy. Innych wykroczeń nie stwierdzono. Większość 
obcokrajowców na terenie powiatu znalazło zatrudnienie w firmie AMI 

Mikstat, gdzie utrzymywana jest dyscyplina i w przypadku łamania prawa 
pracownicy są zwalniani. Sprawa jest monitorowana.  
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W sprawie informacji nie zgłaszano innych uwag ani zapytań. 
Rada Gminy przyjęła powyższą informację do akceptującej wiadomości. 

 
Punkt 7. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie 
międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, Artur Chowański. 
W okresie międzysesyjnym nie odbywały się posiedzenia komisji. 

W dniu 8.02. br. miało miejsce spotkanie przewodniczących komisji stałych, 
dotyczące spraw organizacyjnych. Ustalono termin wspólnego posiedzenia 

komisji na dzień 17.03. br. 
 

Ponadto odbyły się nw. spotkania z udziałem radnych oraz Przewodniczącego 
Rady Gminy: 

- 13.02 br. spotkanie zarządów klubów piłkarskich, 
Radni brali udział w zebrania sołeckich: 

- 20.02 br. w Jaźwinach,  
- 22.02 br. w Mącznikach, 

- 23.02 br. w Racławicach, 
- 27.02 br. w Kraszewicach sołectwo nr 1 i 2, 
- 28.02 br. w Jeleniach sołectwo nr 1 i 2, 

-   1.03 br. w sołectwie Kraszewice nr 3, 
-   2.03 br. w sołectwie Głuszyna. 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał podziękowania dla radnych, którzy 
byli obecni na zebraniach oraz przypomniał, że udział w spotkania jest 

obowiązkiem radnego.  
- 24.02 br. Przewodniczący Rady Gminy brał udział w wieczorku poezji                 

w gimnazjum w Kraszewicach, podziękowania dla organizatorów za 
przygotowanie uroczystości.  

 
W sprawie informacji nie zgłaszano uwag ani zapytań. 

Rada Gminy przyjęła powyższe informacje do akceptującej wiadomości. 
 
Punkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)  zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2017 rok, 
Projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnika Gminy. 

W sprawie projektu uchwały zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 
Radny Sylwester Gołdyn zwrócił uwagę na konieczność przeprowadzenia 

prac remontowych w sali OSP Renta, gdzie czas zatrzymał się w latach 80-
tych. Zdaniem radnego kwota po 1.000 zł, którą przeznaczono na prace 

remontowe dla każdej jednostki OSP nie jest wystarczająca, ponieważ 
konieczny jest gruntowny remont. 

Radna Małgorzata Broniecka przekazała podziękowania za zabezpieczenie 
środków na zadanie przebudowy drogi w Jaźwinach. Zmiany w budżecie 

przewidują czasowe przesunięcie środków na inne zadania, jednak środki 
zostaną przywrócone, kiedy pojawi się realna szansa na realizację inwestycji. 
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Obecnie oczekujemy na decyzję Urzędu Marszałkowskiego w tej sprawie. 
Zdaniem radnej nie ma sensu blokowania środków w budżecie, kiedy są inne 

pilne potrzeby. Radna podkreśliła, że ww. wypowiedź ma na celu uniknięcie 
złego zrozumienia zamiarów pana wójta, czy radych przez mieszkańców, 
czytających lokalną prasę.  

Radny Jan Kędzia stwierdził, że pewne sprawy w zakresie proponowanych 
zmian w budżecie wymagają wyjaśnienia. Odnośnie przeniesienia kwoty 350 

tys. zł z zadania przebudowy drogi gminnej Jaźwiny – Smolarnia wszystko 
się zgadza. Jednak na poprzedniej sesji przeniesiono tylko 135 tys. zł. Chodzi 

o kwotę z działu 600, gdzie w zakresie wydatków inwestycyjnych jednostek 
budżetowych umniejszamy kwotę 70 tys. zł. Radny zapytał, do jakiego działu 

przeniesiono ww. środki oraz zwrócił uwagę, że proponowane zmiany nie 
znalazły się w projekcie uchwały, który radni otrzymali przed sesją.  

Skarbnik Gminy odp., że proponowane zmiany znalazły się w materiałach 
sesyjnych. Załącznik nr 2 dotyczy planu wydatków majątkowych, czyli 

inwestycji. Jest propozycja zmniejszenia o 350 tys. zł środków 
przeznaczonych na zadanie budowy drogi w Jaźwinach, które przeznacza się 

na budowę drogi Bigosy – Łękawki - 280 tys. zł oraz remont drogi gminnej  
ul. Słowackiego w Kraszewicach 70 tys. zł. Plan wydatków majątkowych jest 
umniejszony, ponieważ kwota 70 tys. zł przeznaczona jest na remonty, jednak 

tego zadania nie ujęto w załączniku nr 2, który dotyczy inwestycji. 
Zmniejszamy plan wydatków majątkowych, aby wygospodarować kwotę 70 

tys. zł na zadanie bieżące „Remont drogi gminnej nr 843566P                         
ul. Słowackiego w Kraszewicach na nową nakładkę asfaltową.” 

Radny Jan Kędzia zwrócił uwagę, że w załączniku nr 1 ujęto zmiany w planie 
wydatków budżetowych, gdzie dokonujemy oszczędności w kwocie 90 tys. 

zł: na zakup usług pozostałych – 20 tys. zł oraz w zakresie wydatków 
inwestycyjnych jednostek budżetowych dokonujemy zmniejszenia z kwoty 

1.565.000 zł do kwoty 1.495.000 zł, tj. o kwotę 70 tys. zł. Ww. środki                  
w kwocie 90 tys. zł przeniesiono do zadania: zakup  usług remontowych, 

gdzie wcześniej zaplanowano kwotę 10 tys. zł, co razem daje 100 tys. zł na 
ten cel. W dalszym ciągu nie jest jasne przeniesienie kwoty 350 tys. zł                     
z zadania budowy drogi na Jaźwinach w załączniku nr 2, gdzie na realizację 

zadania pozostaje 975 tys. zł. 
Skarbnik Gminy wyjaśnił, że w załączniku nr 2 § 6050 wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych jest zmniejszenie o kwotę 70 tys. zł. W załączniku nr 
1 w § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych również jest 

umniejszenie o kwotę 70 tys. zł do kwoty 1.495.000 zł. Te same przesunięcia 
ujęto również w załączniku nr 2, co zostało już wyjaśnione. Kwota 70 tys. zł 

trafia do § 4270 zakup usług remontowych, gdzie wcześniej zaplanowano 
kwotę 20 tys. zł na remont ul. Słowackiego. W sumie zadanie zostanie 

przeprowadzone za kwotę 90 tys. zł. Wcześniej w § 4270 była kwota 10 tys. 
zł na bieżące utrzymanie dróg, m.in. na równanie nawierzchni.                         

W załącznikach do uchwały ujęto tylko bieżące zmiany, bez pozostałych 
działów budżetowych.  
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Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano   
innych uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:   

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 
W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

13 radnych przyjęła projekt uchwały (za – 13 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXVI/152/2017 w sprawie 
zmian w budżecie gminy Kraszewice na 2017 rok, 

która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

2) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Mączniki w Gminie 
Kraszewice,  

Projekt uchwały został przedstawiony przez Wójta Gminy. 
Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    

uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:   
kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 
13 radnych przyjęła projekt uchwały (za – 13 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXVI/153/2017 w sprawie 

przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Mączniki w Gminie 
Kraszewice, 

która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

3) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Renta w Gminie Kraszewice,  
Projekt uchwały został przedstawiony przez Wójta Gminy. 

Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    
uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:   

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 
W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

13 radnych przyjęła projekt uchwały (za – 13 głosów, przeciw - 0 głosów, 
wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXVI/154/2017 w sprawie 

przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Renta w Gminie Kraszewice, 
która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

4) zgłoszenia sołectw z Gminy Kraszewice  do programu „Wielkopolska 
Odnowa Wsi 2013-2020”.  

Projekt uchwały został przedstawiony przez Wójta Gminy. 
Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    

uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:   
kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 
13 radnych przyjęła projekt uchwały (za – 13 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXVI/155/2017 w sprawie 

zgłoszenia sołectw z Gminy Kraszewice  do programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2013-2020”, 
która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Punkt 8. Wnioski i zapytania radnych. 
1) Radna Małgorzata Broniecka zwróciła się z prośbą o wyrównanie 

nawierzchni gruntowej drogi gminnej w Jaźwinach do posesji pani sołtys. 
Droga jest w bardzo złym stanie, zwłaszcza po okresie deszczowym. 
2) Radny Jan Kędzia zapytał, czy na terenie gminy będzie realizowany 

program usuwania wyrobów zawierających azbest.  
Wójt Gminy odp., że kwestią usuwania wyrobów azbestowych zajmuje się 

powiat. Wnioski można składać w biurze nr 1 Urzędu Gminy, które są 
przekazywane do powiatu jako organizatora programu. Usuwaniem wyrobów 

azbestowych zajmuje się profesjonalna firma, która dokonuje rozbiórki 
budynku, czy pokrycia dachowego. Położenie nowego pokrycia odbywa się 

we własnym zakresie. Gmina nie zajmuje się usuwaniem wyrobów 
azbestowych, ale uczestniczy w programie powiatu. 

Radny Jan Kędzia zwrócił uwagę, że w poprzednich latach w budżecie gminy 
były środki na program usuwania wyrobów azbestowych. 

Skarbnik Gminy odp., że w budżecie zabezpieczono kwotę ok. 5 – 7 tys. zł                    
w poprzednich latach. W projekcie realizowanym przez powiat był 

wymagany wkład własny gminy, dlatego należało przekazać środki na ten cel. 
Jednak od dwóch lat powiat korzysta z dofinansowania w 100% na realizację 
programu, dlatego w latach 2016 i 2017 nie ma potrzeby dokładania środków 

własnych. 
3) Radny Ryszard Ilski zwrócił uwagę, że w treści uchwały w sprawie 

przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Renta w Gminie Kraszewice 
wkradł się błąd, ponieważ w treści uchwały występuje nazwa miejscowości 

Mączniki. 
Przewodniczący Rady Gminy odp., że błąd zostanie poprawiony. 

4) Radny Jan Kędzia: 
- w imieniu własnym i mieszkańców sołectwa Kraszewice nr 2 zwrócił się               

z prośbą o zgłoszenie do powiatu potrzeby dokonania gruntownej naprawy 
nawierzchni ul. Wieluńskiej, która jest w bardzo złym stanie, remont na 

pewno nie wystarczy, konieczne będzie wykonanie nowej nakładki, 
- zapytał, jaka jest planowana szerokość budowy drogi w m. Łękawki, 
zgodnie z obliczeniami droga będzie zrealizowana na długości 850 mb.  

Wójt Gminy odp., że szerokość ww. drogi zaplanowano na 4,5 m, a długość 
wynosi 1100 mb, ponieważ droga będzie wykonywana jako całość, co zostało 

ustalone na komisji rolnictwa. Natomiast, co do pierwszego pytania, to temat 
jest zgłoszony do powiatu. Stan drogi jest znany Panu Staroście i obecnie 

oczekujemy na realizację wniosku. Obecnie po zebrania sołeckich jest wiele 
zgłoszeń w sprawie prac remontowych przy drogach powiatowych. Gmina 

zgłasza i monitoruje realizację zadań w Głuszynie, Mącznikach oraz przy                          
ul. Wieluńskiej, jednak nie ma wpływu na wykonanie inwestycji przez 

powiat. 
5) Wójt Gminy poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 23.03,                  

a nie jak planowano wcześniej 24.03. Wniosek gminy w sprawie likwidacji 
aglomeracji Kraszewice zostanie przedstawiony Zarządowi Województwa 
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Wielkopolskiego. W tym celu Rada Gminy powinna podjąć uchwałę                       
w sprawie  wyrażenia opinii o likwidacji aglomeracji Kraszewice w terminie 

do 24.03 br. Jest to ostateczny termin, w którym wniosek gminy powinien być 
przedłożony Marszałkowi Województwa Wielkopolskiego, dlatego termin 
sesji ustalono na dzień 23.03. W dniu 17.03.br. zaplanowano wspólne 

posiedzenie komisji. 
Następnie Wójt Gminy przekazał zaproszenie na Gminny Dzień Kobiet, który 

odbędzie się w dniu 12.03. br. o godz. 15.00 w sali OSP Kraszewice.  
 

 
Punkt 9. Odpowiedzi na wnioski. 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania były udzielone w trakcie zadawania 
pytań. 

 

Punkt 10. Zakończenie obrad sesji.   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 
Gminy Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, 

Skarbnikowi Gminy, dyrektorom szkół, sołtysom i pozostałym uczestnikom 
za udział w obradach - zamykając tym samym o godz. 1145 XXVI sesję Rady 
Gminy Kraszewice.  

 
 

   Protokołowała:                       Sekretarz Obrad XXVI sesji Rady Gminy 

                      

   /-/ Paulina Gajdka             /-/ Józef Wojtaszek   


